



ALRAYAN

**YOUR ULTIMATE
AIR CONDITIONING
SOLUTION**

 **77 404 900
4416 8446**

 **Showroom 9-G-23
Commercial New Souk Haraj**



WELCOME TO ALRAYAN

we are dedicated to bringing you superior comfort through cutting-edge air conditioning solutions. With a strong commitment to excellence, innovation, and customer satisfaction, we have established ourselves as a leading player in **QATAR** industry.



WHO WE ARE

As a premier air conditioning company, we have been serving both residential and commercial clients . Our team of skilled professionals brings a wealth of experience, technical expertise, and a passion for delivering top-notch cooling solutions.

OUR SERVICES

We offer a comprehensive range of services tailored to meet your cooling needs

INSTALLATION

Our experts will guide you through selecting the perfect air conditioning system for your space. From central AC units to ductless mini-splits, we have the right solution for every requirement.

MAINTENANCE

Regular maintenance is essential for keeping your system running efficiently and prolonging its lifespan. Our maintenance plans ensure your AC performs optimally year-round.

UPGRADES

If you're looking to upgrade to a more energy-efficient and advanced cooling system, we can help you make an informed decision that aligns with your needs and budget.



WHY CHOOSE US

EXPERTISE

Our team consists of certified technicians who stay updated with the latest industry trends and technologies. You can trust us to provide reliable advice and service.

QUALITY

We partner with reputable brands to ensure the quality and reliability of the products we install. Your satisfaction and comfort are our top priorities.

CUSTOMER-CENTRIC APPROACH

From the initial consultation to post-installation support, we put our customers first. Your needs, preferences, and concerns guide our every action.



INNOVATION

We are at the forefront of technological advancements in the HVAC field. Our offerings include smart and energy-efficient solutions designed to save you money and reduce your carbon footprint.

TIMELY SERVICE

We understand the urgency of air conditioning issues, especially during peak seasons. Our rapid response team ensures that your comfort is restored promptly.

TRANSPARENT PRICING

We believe in honesty and transparency. Our pricing is competitive, with no hidden fees. We provide detailed estimates before any work begins.



AUTHORIZED



ELECTROS



SATISFIED CLIENT



ابتكار

نحن في طليعة التطورات التكنولوجية في مجال التدفئة والتهوية وتكييف الهواء. تشمل عروضنا حلولاً ذكية وموفرة للطاقة مصممة لتوفير المال وتقليل انبعاثات الكربون.

الخدمة في الوقت

نحن نتفهم مدى إلحاح مشكلات تكييف الهواء ، خاصة خلال مواسم الذروة. يضمن فريق الاستجابة السريعة لدينا استعادة راحتك على الفور.

أسعارنا مناسبة

نحن نؤمن بالصدق والشفافية. أسعارنا تنافسية ، بدون رسوم خفية. نحن نقدم تقديرات مفصلة قبل أن يبدأ أي عمل.



لماذا تختارنا

خبرة

يتكون فريقنا من فنيين معتمدين يبقون على اطلاع دائم بأحدث اتجاهات وتقنيات الصناعة. يمكنك الوثوق بنا لتقديم مشورة وخدمة موثوقة.

جودة

نحن نتشارك مع العلامات التجارية ذات السمعة الطيبة لضمان جودة وموثوقية المنتجات التي نقوم بتثبيتها. رضاك وراحتك على رأس أولوياتنا.

التركيز على رضا العملاء

من الاستشارة الأولية إلى دعم ما بعد التثبيت ، نضع عملائنا أولاً. احتياجاتك وتفضيلاتك واهتماماتك توجه كل عمل نقوم به.



خدماتنا

نحن نقدم مجموعة شاملة من الخدمات المصممة خصيصاً

لتلبية احتياجات التبريد الخاصة بك

بيع و تركيب

سيرشدك خبراءنا خلال اختيار نظام تكييف الهواء المثالي لمساحتك الخاصة. من وحدات التكييف المركزية إلى وحدات التكييف الصغيرة الخالية من مجاري الهواء ، لدينا الحل المناسب لكل المتطلبات.

صيانة

الصيانة الدورية ضرورية للحفاظ على تشغيل النظام بكفاءة وإطالة عمره. تضمن خطط الصيانة الخاصة بنا أن مكيف الهواء الخاص بك يعمل بشكل مثالي على مدار العام.

فك و تركيب

إذا كنت تتطلع إلى الترقية إلى نظام تبريد أكثر كفاءة في استخدام الطاقة وأكثر تقدماً ، فيمكننا مساعدتك في اتخاذ قرار مستنير يتوافق مع احتياجاتك وميزانيتك.



مرحباً بكم الريان

نحن ملتزمون بتوفير الراحة الفائقة لك من خلال حلول تكييف الهواء المتطورة. من خلال الالتزام القوي بالتميز والابتكار ورضا العملاء ، قمنا بتأسيس أنفسنا كلاعب رائد في صناعة قطر.

من نحن

بصفتنا شركة رائدة في مجال تكييف الهواء ، فإننا نخدم العملاء السكنيين والتجاربيين على حدٍ سواء. يجلب فريقنا من المهنيين المهرة ثروة من الخبرة والخبرة الفنية والشغف لتقديم حلول تبريد من الدرجة الأولى.



الريان

الحل الأمثل لخدمات
التكيف

77 404 900
4416 8446



معرض 32-G-9 تجاري سوق الحراج الجديد
قرية بروة

